

Issachar Watchmen Methodist 29/8-4/9/19

Prayer Items for 5th week of August

- 1) All-out extradition: if the government wishes to portray a clean image, it should seriously rout out corrupt government leaders and officials. Pray that when policies are implemented, the government officials and state leaders will lead by example, and not practice graft or abuse their power so they they will not face severe punishment and investigation.
- 2) International cooperation: with the recent international issues (Amazon Aid, Hong Kong Extradition Bill, G7 Summit Statement), we hope that all countries will live in peace and good will. Pray that all countries of the world will uphold the spirit of harmony and not incite confrontational issues which will affect the global economy.
- 3) Great Commission: The church is the repository of Christian truths, and the channel to the world. It should be made good use of and reach out beyond the church buildings. Pray that the church leadership will make good use of the church's facilities so that the believers can worship God. Pray that the believers will go out beyond the walls of the church, and go into the society to spread the love of God.
- 4) Future servants of the Lord: As believers, everyone should dedicate themselves to be used by God. But God also calls some to be full-time servants to pray and preaching His Word. Pray that God will personally touch the hearts of those who are hesitant in dedicating themselves to full-time ministries. Pray that they will consider carefully, be courageous, and serve the Lord for the rest of their lives. Pray, that regardless of which track they are studying, be it theology, missions or music, they will be used by God to serve Him in their different ways.

卫理公会以萨迦守望者 29/8-4/9/19

八月第五个星期的祷告事项

- 1) 严厉取缔：政府若要达到清廉形象，就当严厉取缔知法犯法的政府官员。祷告，大马在执行政策时，政府官员及所以国家领袖都能以身作则，不涉贪，不滥权，以免面对严厉的惩罚及调查。
- 2) 国际和谐：随着近期多项国际课题（亚马逊援助课题，香港反送中课题，G7 峰会声明）中，只期盼众国之间能和谐共处。祷告，全球各国都秉持和谐精神，不轻易煽动国际课题，不随意抵制，不随意针对，以免造成他国经济陷入动荡不安的情况。
- 3) 广传使命：教会做为世上的基督徒聚集的管道，就当善用教会的建筑物，甚至活出超越教会建筑物的独有生命。祷告，教会执事能善用教会硬体设施，让信徒真心投入敬拜。祷告，信徒也不局限于教会四面墙，反之要进入人群，把教会的爱，活在人群中。
- 4) 未来神仆：做为信徒，每个人都当奉献给神使用。但上帝也呼召全时间服事者，在教会专注做祈祷与传道的事。祷告，上帝亲自感动目前正在针扎的献身者，让他们仔细思考，信心面对，勇往之前的献身，一生服事主。祷告，无论是神学科，宣教科还是音乐系，都被神重用，在不同的管道服事神。

Isakhar Pengawal Methodist 29/8-4/9/19

Doa minggu kelima Ogos

- 1) Larangan Keras: Jikalau kerajaan ingin mencapai imej yang bersih dan berintegriti, larangan keras harus dikenakan terhadap pegawai kerajaan yang melanggar undang-undang yang dikuatkuasakan oleh mereka. Kita berdoa agar pegawai kerajaan dan pemimpin negara menjadi teladan dengan tidak melibatkan diri dalam rasuah dan tidak menyalahgunakan kuasa supaya tidak perlu menghadapi hukuman dan siasatan.
- 2) Harmoni Sejagat: Dalam isu-isu antarabangsa terkini (seperti Dana Amazon, Rang Undang-undang Ekstradisi di Hong Kong dan Kenyataan Konferensi Tingkat Tinggi G7), kita berharap semua negara boleh

hidup secara aman dan damai. Kita berdoa agar semua negara akan berpegang teguh kepada semangat keharmonian, tidak mudah menghasut isu-isu antarabangsa, tidak melawan sewenang-wenangnya, tidak mudah menentang antara satu sama lain agar tidak mengecohkan ekonomi negara lain.

3) Menyebar Misi: Gereja, sebagai saluran pengumpulan umat Kristian di dunia, harus memanfaatkan bangunan gereja, bahkan menjalani kehidupan yang unik di luar bangunan gereja. Kita berdoa agar jemaah gereja dapat memanfaatkan kemudahan perkakasan gereja untuk membantu Kristian menyembah dengan hati yang benar. Kita berdoa agar Kristian tidak terbatas kepada empat dinding gereja sahaja, sebaliknya Kristian boleh keluar dan menghidupkan kasih sayang gereja dalam kalangan orang ramai.

4) Bakal Pelayan Tuhan: Setiap Kristian harus menyembahkan diri untuk digunakan Tuhan. Akan tetapi Tuhan juga memanggil pelayan sepenuh masa yang berfokus kepada berdoa dan berkhotbah di gereja. Kita berdoa agar Tuhan secara peribadinya menyentuh individu yang sedang bergelut untuk pelayanan sepenuh masa. Kita berdoa agar Tuhan membantu mereka supaya berfikir dengan teliti, berhadapan dengan penuh beriman, tabah dalam mengharungi pelayanan sepenuh masa dan sepanjang hidup. Kita berdoa agar setiap pengkhususan, sama ada Teologi, Misiologi atau Sembah dan Muzik, diguna pakai oleh Tuhan untuk melayaninya melalui saluran berbeza.